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Radny Rady Miejskiej

w czechowicach-Dziedzicach

Zabrzeg, dnia 2 marca 2017 r,
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Zwracam się z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu wykonanie nawierzchni
asfaltowej na odcinku ulicy Zimowej w Zabrzegu , biegnącym od ulicy Stadionowej do ulicy
Spacerowej.

W roku 2015 została wykonana nakładka asfaltowa na fragmencie przedmiotowej ulicy
na odcinku od ulicy Stadionowej do ulicy Wiosennej.

Pozostały fragment został objęty pracami przy realizacji projektu "Regulacja gospodarki wodno -
Ściekowej w Gminie Czechowice-Dziedzice", Odtworzenie nawierzchni polegało jedynie na jej
utwardzeniu bez wykonania naktadki asfaltowej (podobna sytuacja ma miejsce na ulicy Letniej
-odcinek od ulicy Jesiennej do ulicy Spacerowej). Położony tam frez asfaltowy kruszy się,
w nawierzchni powstały liczne zagłębienia , co stwarza zagrożenie dla korzystających z drogi pieszych
oraz kierujących pojazdami mechanicznymi.
PrzY Przedmiotowej ulicy mieszka dziewczynka , która przeszła bardzo powazna operację kończyny
dolnej ioczekuje na kolejny skomplikowany zabieg, Dziecko porusza się albo przy pomocy kul
ortopedycznych, albo specjalistycznego wózka, Spacery po ulicy Zimowej są dla takiej osoby ijej
opiekunów bardzo uciąż|iwe.
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Nadmienić nalezy ,że po wykonaniu prac związanych z wykonaniem sieci kanalizacyjnej

_pozostałe w okolicy ulice zostały zaasfaltowane. Tylko na wymienionych przeze mnie fragmentach
dróg nie położono takiej nakładki.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

W załączeniu przekazuję listę mieszkańców popierających mój wniosek.
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-PrzewodniczącV Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach (do wiadomości)
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